
MOCIÓ DE CONTROL SOBRE EL POBLE DE SANT RAFEL

Hem acabat d’aprovar els pressupostos per l’any 2024, i hem pogut comprovar
com només han incluit 2 coses per el poble de Sant Rafel, la construcció de la
escoleta cosa, que poden construir-la gracies a que el grup Socialista d’aquest
Ajuntament els varen instar 2 vegades a solicitar la financió que hi havia al
Govern Balear en relació aquest tema, i com els hi varen concedir poden fer
aquesta escoleta tan necessària, i també han incluit partida per arreglar el
Parking al costat del parc Josep Planells, cosa molt necessària, pero que no els
han preocupat els darrers 4 anys.
Però aquest grup municipal, ha estat sol·licitant una sèrie de projectes, molt
necessaris per aquest poble, però no se n'han dut a terme cap ni un d’ells,
malgrat l'oposició seriosa i amb positiu que s'ha estat exercint des d'aquest
grup Municipal, Sant Rafael ha estat totalment oblidat en els últims 4 anys en
què Vds han governat.

Pensam que Sant Rafael no l’han considerat com es mereix, i no es pareix bé
que després de tants anys de falta de projectes, que l'Ajuntament de Sant
Antoni de Portmany no inclueix ninguna partida per solventar tants de
problemes que hi ha, ja que tenim un deute històric respecte a aquest poble.
Una vegada mès veim com els pressuposts no reflexen lo que els veïins de San
Rafel esperen desde fa molt de temps, que es posin en marxa cadascun dels
projectes que es necessiten per poder millorar aquest poble, per a la
mobilitat, creant noves vies i obrint les ja existents per a la circulació rodada
que tant es necessita, per poder anar al centre de salut sense perillar la seva
integritat física obrint el carrer de darrera el centre de Salut i adequan la
entrada per personas amb mobilidad reduïda, perque moltes persones es hi



costa la propia vida poder anar al metge, que s'adeqüin el pàrquing del costat
de l'escola sobretot que es creixi el carrer TONI D’ES POU fins davant de la
gasolinera que no es posi en perrill a les persones que poden circular en els 2
sentits per aparca,r ja que el cami esta totalment plè de forats, es molt
nessesari la posada en marxa del carrers que donen entrada y sortida a la
Església amb l’adequament de projectes tan nessesaris a realitzar, com el
carrer PERE DE PORTUGAL, o el carrer JOSEP LLUIS SERT, i com no l’entrada que
es el carrer PINTOR NARCÍS PUGET, i tots aquest projectes presisan tenir
abans aprovat El Pla Especial de la Esglesia, que segons vostes esta solicitat fa
3 anys, però encara no ha arribat.
No es podem oblidar, que un projecte de barreras arquitectoniques es
imprescindible, ja que es imposible poder circular amb cadira de rodes per les
voravies.

També com no en aquest moments tenim 3 carrers sense sortida que no
poden continuar així per més temps, com el Carrer PINTOR ANTONI MARÍ
RIBAS PORTMANY y el cami qui hi ha abans i després d'aquest que no tenen
nom i que voldríem que contasin en nosaltres per trobar-ne un d’adequat (un
nom de dona per suposat que ja seria hora que ni hagués algun carrer més a
Sant Antoni en nom de dona).

Volem recordar-los les necessitats de barris com Can LLaudis, Can Xicu
Musson i Can Nebot, que no tenen infraestructures, i que són molt
necessàries en ple segle XXI, cal donar sortida a aquests barris que estan fora
d'ordenació, i considerar-los finalment com mereixen, pero vostès no volen
iniciar un nou PGOU, creim que és més necessari que mai.

Considerem que tots hem de formar part d'aquests projectes i que hem de
poder opinar, veïns, comerciants, associacions, i també aquest grup municipal,
perquè es faci el millor per a la majoria de persones que viuen al poble de
Sant Rafel.

Per tot allò exposat anteriorment, el Grup Municipal Socialista de Sant Antoni
vols demanar per les següents questions:

1. ¿Ja han demanat un Pla de mobilitat per donar sortida a tots els carrers
exposats anteriorment al Poble de Sant Rafael?



2. ¿Ja tenen sol·licitats per fi, els plans especials dels 3 pobles?

3. ¿Sería posible que redactan un projecte al més aviat possible per
adequar l'entrada del darrere del centre mèdic perquè puguin entrar
per la part del darrere les persones amb mobilitat reduïda sense
perillar-ne la integritat física?

4. ¿Han sol·licitat al Consell que portin a terme el projecte de un vial desde
la carretera de Santa Eulalia fins a la carretera de Corona i d’aquesta fins
a la de sant Antoni?

5. A Sant Rafel es necessita una plaça, ¿ tenen pensat fer algun projecte?

6. Posar en marxa un nou PGOU per poder donar sortida als barris del
municipi que han quedat fora d’ordenació, i per tot el municipi en
general, tendría que ser una prioridad, pero veiem com una vegada més
aquest pressupostos de 2024 no reflexen cap partida per aquest, ¿ quan
està previst fer aquest projecte?

7. ¿Han sol·licitat al Consell la posada en marxa de el Projecte de segona
fase Can Portmany?

Sant Antoni de Portmany ,a 26 de novembre de 2023
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